
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 13. marts 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål AL
Hvordan kan transportministeren påstå, at den nye 10-årige kontrakt er et
skridt væk fra IC4, når det fremgår eksplicit af den nye togaftale, at ”Det læg-
ges derfor til grund for det videre arbejde, at DSB fortsætter idriftsættelsen af
IC4/IC2” (s. 3), og at ”Det lægges således til grund, at IC4/IC2 anvendes i tog-
enes fulde økonomiske levetid, idet togene i en periode efter elektrificeringen
af hovedstrækningerne forventes at betjene IC-trafikken…” (s. 11)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V), Mike Legarth
(KF) og Villum Christensen (LA).

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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